

# Rendez-Vous

Rosé

	<b>Région</b>	<b>Languedoc</b>	
<b>Appellation</b>	IGP Pays d'Oc	<b>Terroir</b>	Argilo-sableux
<b>Millésime</b>	2018	<b>Degré</b>	12,5°
<b>Cépages</b>	Grenache, Cinsault	<b>Rendement</b>	60 Hl/Ha

## Dégustation / Tasting

Ce rosé si caractéristique et apprécié des gourmets est le fruit du mariage de notre Terroir et des cépages Grenache et Cinsault. Ce vin, à la robe rose pale, nous offre un nez distingué et délicat où les parfums de fruits rouges, framboise et mûre, se conjuguent à merveille. En bouche, il se révèle élégant et fruité. Sa fraîcheur et sa vivacité le rendent incontournable lors de vos apéritifs ou pour accompagner vos grillades.

*This rosé is the wedding fruit of our Terroir with the grape variety, Grenache and Cinsault. This pale coloured wine, offers a delicacy nose with fragrances of red fruits, raspberry and mulberry. In the mouth, it is elegant and fruity. It's freshness and its vivacity are very appreciated with white meats and barbecue. It can also be drink it during at a party time.*

**Service** 10-12°

## **Conservation / Ageing potential**

2 ans / 2 years

## Vinification / Wine making process

Rosé de saignée et pressurage direct, fermentation à basse température.

*Vinified by bleeding and direct pressing, the fermentation is done at low temperature.*

## **Élevage / Breeding**

Cuve traditionnelle / Traditional tanks.



## Conditionnement / Packaging

Bouteille Bordelaise Sensation 75 cl  
Carton de 6 bouteilles, palette de 480 bouteilles.

*Bordelaise bottle 75 cl, pack of 6 bottle, pallets of 480 bottles.*